
Minnesanteckningar Skolråd Järlåsa skola 

  

Datum: 2024-06-04 

Tid: kl. 17.30-18.30 

Plats: Skolans matsal 

 

Närvarande idag: 

F-klass Kristin Ahrman 

Åk 1 - 

Åk 2 Therese Karelius  

Åk 3 Malin Anger 

Åk 4 Representant saknas 

Åk 5 Martin Lithell 

Åk 6 Johan Hedberg 

Lärarrepresentant - 

Fritidsrepresentant - 

Rektor Annika Tillander Berg 

 

Frånvarande idag: Maja Olvegård, Isa Lindström, Matilda Norling. 

 

Skolrådets syfte är: 

- att arbeta för att ALLA barn/elever mår bra och utvecklas.  

- också att sammanhållningen mellan ALLA elever i skolan ökar. 

  

(Från tidigare protokoll) 

 

 

 

1. Fastställande av dagordning 

 

2. Föregående minnesanteckningar. 

Går igenom föregående anteckningar. 

Skolrådet har fått Skolinspektionens svar på Skolans/Uppsala kommuns åtgärder per epost. 

 

 

Punkter från Skolrådsrepresentanter: 

 

 

1. Hur arbetar skolan och framför allt fritids med att motverka och hantera tillfällen för barn att 

lämna området och verksamheten ensamma? Finns någon plan för hur detta ska kunna 

undvikas/stoppas? 

 

Det är enskilda individer som har rymt vid några tillfällen. Handlingsplan har utformats och 

möte ska hållas med berörda för samsyn. (Vårdnadshavare, elever och skolan) Vid senaste 

tillfället har eleverna lyckats rymma genom ett hål i staket under trappen men hålet åtgärdades 

omgående. 

 



2. Utvärdera ”Fixardagen” 

 

Både skolan, lärare och elever samt de vårdnadshavare som hade möjlighet att delta upplevde 

dagen som lyckad. Det syntes på eleverna och engagemanget var stort. Eleverna hade roligt 

och det blev färgglatt! Helt utifrån barnens inspiration. Korvgrillningen var också uppskattat. 

Hur ska vi tänka framöver med fixardag? Det är en utmaning när det är under arbetstid. Det är 

inte lätt att komma ifrån jobbet. Det kanske går att ta vid annat tillfälle på terminen undvika 

när det redan är mycket lovdagar eller klämdagar. Kanske tidigt på höstterminen är ett bättre 

alternativ och bestämma en sluttid. Det är dock roligt att se hur barnen uppskattar aktiviteten. 

Kompisbänken blev mycket lyckad och är uppskattad. Den används enligt tanken också, man 

sitter där när man vill ha en lekkompis och då uppmärksammas det av de andra kompisarna. 

Nät till fotbollsmålen och till basketkorg fixades. Mycket målning blev det (så långt färgen 

räckte) Räcken och stolpar, fyllde i kingrutor och basketplan samt målade skyltar till skolan. 

Skyltarna är på väg att sättas upp. Bollarna kom ned från gympasalstaket. Många 

plasthandskar gick åt! 

 

 

3. Summering av det gångna skolåret 

 

- Skolan ska göra analys och sammanfattning av läsåret nu i junidagarna, efter avslutning och 

innan personal går på sommarledighet. 

 

- Skolrådet har fått uppfattningen om att förändringen att avsluta Boken och Eken har fallit väl 

ut och att studieron har förbättrats. Lugnare miljö i klassrummet.  

- När förskoleklass delar upp klassen, delas oftast grupperna upp i pojkar och flickor. Det vore 

bättre om det var en mer mix. Fadderprogrammet är mycket uppskattat av förskoleklass.  

- Övrigt positiva upplevelser från förskoleklass.  

- Åk 5 har haft ett mycket bättre år i år jämfört med tidigare år. Mentor är en stor bidragande 

faktor till förbättringen. Bra ordning och inlärningen upplevs förbättras.  

- Klasslärare upplevs som en fördel generellt när det gäller att skapa trygghet.  

- Att ha fler ämneslärare under mellanstadiet känns även som en bra förberedelse till högstadiet. 

- Från klass 6 upplevs att man är redo för nästa steg och man känner sig färdig med 

mellanstadiet. Bra att mentorn följde med på skolbesök (högstadiet).  

- Klass 3 upplever också att delningen av Eken blev bättre för klassen. Diskuterar även 

”överlämning” från 3 till 4 och att få ny mentor. Tid avsätts för mentorerna för att göra en bra 

överlämning.  

- Klass 4 saknar representant i skolrådet. 

 

 

Övrigt på fritids 

 

- Det upplevs som att det blir mycket filmvisning på fritids på sena eftermiddagar och alltid på 

fredagar. Avsikten är bla att skapa en lugnare aktivitet men det erbjuds andra aktiviteter, 

många väljer att pyssla. Klass 3 elever med möjlighet att tex att vara och gå hem själv i stället 

väljer oftast det framför vara på fritids på fredagar. 

Annika tar det med till fritids för det fortsatta arbetet.  

 

 

 



Punkter från skolan: 

 

4. ”Tårtkalas” på skolavslutningen, onsdag 12 juni 2024 

 

- Skolan står för dukning, fat, bestick och muggar och saft.  

- Tårtbak fördelas mellan alla klasserna. 2 till 3 tårtor per klass.  

- Skolrådsrepresentanterna tar det med respektive klass. 


